

57

Amanda Pendlebury

The road not taken

I live in the small West Yorkshire town of Hebden Bridge, in the north of England. This series was shot in the Hardcastle Crags area of the valley. Initially shot on days where a fine rain appeared to dramatically alter what I was seeing in the viewfinder, they were then transferred to instant film using the Impossible Project Instant Lab which I adore. All the images in this series were shot with a view to using the Lab as an end result. Having had a break of ten years from photography, I picked it up again after having seen the work of the 12/12 project and other Instant film photographers.

Je vis dans la petite ville de Hebden Bridge, dans l'ouest du Yorkshire, dans le nord de la Grande-Bretagne. Cette série d'images fut prise dans la région de Hardcastle Crags. Ce jour-là, une fine pluie modifiait ce que je voyais dans le viseur et cela m'a plu. Elles ont ensuite été transférées sur film instantané en utilisant l'Instant Lab du Impossible Project, que j'adore. Toutes les images de cette série furent prises dans le but de les utiliser ainsi dès le départ. Après une pause de dix ans, j'ai repris la photographie après avoir vu le travail du projet 12/12 et d'autres fans du film Instantané.

Facebook



















